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Abstract (en)
[origin: WO8703769A1] In order to compress pixel values of a digitalized image, the values of neighbouring pixels (Y, Z) of the pixel (X) processed
are stored (2), and as a function of their respective values (6, 7), there is produced a code number resulting in the coding according to a composed
code or the coding of the pixel itself, with a prefix (12). The successive codes are formatted and concatenated to be stored (16-22). Applications in
the field of medical imaging.

Abstract (fr)
Pour comprimer les valeurs des pixels d'une image numérisée, on mémorise (2) les valeurs des pixels voisins (Y, Z) du pixel (X) traité, et en fonction
de leurs valeurs respectives (6, 7), on produit un numéro de code entraînant le codage selon un code composé ou le codage du pixel lui-même,
avec un préfixe (12). Les codes successifs sont formattés et concaténés pour être mémorisés (16 à 22). Application: imagerie médicale.
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